
Zápis 

ze 17. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 23. 6. 2014 
 

 

Přítomno: 6 zastupitelů, 5 občanů. 

Nepřítomen: Jaromír Kyselo 

 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: Simona Tahalová, Luděk Morávek, 

ověřovatelé zápisu: Drahuše Hercíková, Petra Crhová. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání (11.4.2014) – 1 úkol: 

- zajistit znalecký posudek na vůz Škoda Octavia. Posudek je hotov, zatím žádný 

zájemce, cena  42 200 Kč. 

 

4. Bylo projednáno a vzato na vědomí konečné znění Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření, které proběhlo 26.2.2014, bez připomínek. 

 

5. Byly projednány a schváleny tyto dokumenty: Závěrečný účet obce Bradlecká Lhota 

za rok 2013 a Celoroční hospodaření za r. 2013 bez výhrad. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

6. Byla projednána a schválena Účetní závěrka včetně výsledku hospodaření obce za r. 

2013. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Bylo projednáno a schváleno Rozpočtové opatření č. 1 – dotace na volby do 

Evropského parlamentu. 

 

8. Byla projednána a schválena Zpráva o výsledku inventarizace majetku k 31.12.2013, 

vše v pořádku. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

9. Projednán návrh nové smlouvy s fy EKO KOM, třídění komunálního odpadu, pouze 

formální změny, žádné zásadní úpravy, podpisem smlouvy byl pověřen starosta obce. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

10. Paní Lamková (chata pod Kyjemi) – byl zveřejněn záměr s odprodejem pozemku 

473/1, žádost o odkoupení zaslala pouze paní Lamková. Bude jí zaslána odpověď 

v tom smyslu, že obec vyjadřuje předběžný souhlas s prodejem, za předpokladu 

splnění potřebných podmínek (tj. souhlasné stanovisko všech sousedů). Hlasování: pro 

6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

11. Pan Dušátko zaslal žádost o převod pozemku „společný dvůr“, p.č. 18/2. Bylo 

odsouhlaseno, že bude zveřejněn záměr s odprodejem pozemku. Hlasování: pro 6, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

12. Byl projednán a odsouhlasen počet členů Obecního zastupitelstva v příštím volebním 

období – ponechat stávající počet, tj. 7 zastupitelů. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 

0. 

 

13. Byl projednán a vzat na vědomí Závěrečný účet Mikroregionu Tábor. Hlasování: pro 

6, proti 0, zdrželi se 0. 

 



14.  Různé: - náprava škod po přívalovém dešti (požární nádrž): malé koupaliště bylo 

vyčištěno, z požární nádrže byla odstraněna voda, ale zůstává bláto, starosta zjišťoval 

možnosti vyčištění a rozesílal poptávky na vyčištění.  

 

Následně byly doručeny 3 nabídky na vyčištění (cca 100 – 150 m3 bláta): 

 

ELPROM CZ s.r.o.   44 770,- Kč 

Vojtěch Šulc    58 000,- Kč 

ATRIUM – STAVBY s.r.o.  20 909,- Kč 

 

Byla vybrána firma ATRIUM – STAVBY s.r.o., po dohodě začne v nejbližší době 

pracovat na vyčištění požární nádrže. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0.  

Zároveň jsou stále zjišťovány možnosti případného využití dotací na všechny 

opravy následků po přívalovém dešti. 

 

15. Dále byla přívalovým deštěm poničena pěšina „na zástružku“ a beach volejbalové 

hřiště za koupalištěm, zatím pouze 2 nabídky, budeme hledat další firmy na opravu. 

Úprava volejbalového hřiště bude popř. zařazena do rozpočtu na příští rok, záleží na 

finančních možnostech.  

 

16. Připomínka P. Crhové – zvážit možnost a zjistit podmínky pojištění proti živelným 

pohromám. Máme pojištěny budovy, ale ostatní ne. Starosta zjistí podmínky pojištění. 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  

 


